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Παιδί του Θεού
/ Γενικά Θέματα

O βαθύτερος φόβος μας δεν είναι ότι είμαστε ανεπαρκείς. Ο βαθύτερος φόβος μας 
είναι ότι είμαστε ισχυροί πέραν του μέτρου. Είναι το φως μας, όχι το σκοτάδι μας, 
που οι περισσότεροι φοβούνται.

Αναρωτιόμαστε, ποιος είμαι εγώ για να είμαι λαμπρός, υπέροχος, ταλαντούχος, 
καταπληκτικός; Στην πραγματικότητα, ποιος είσαι για να μην είσαι; Είσαι παιδί 
του Θεού. (περισσότερα…)
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